

السيد محمد الغامدي
مساعد الرئيس التنفيذي لقطاع الحوكمة

يشغل السيد محمد علي الغامدي حاليًا منصب مساعد الرئيس التنفيذي لقطاع الحوكمة والمدير التنفيذي لمكتب التخطيط والاستراتيجيات في جمعية قطر الخيرية.

حصل السيد محمد علي الغامدي على شهادة البكالوريوس في العمل الاجتماعي من جامعة قطر عام 2000م وشغل عدة مناصب في وزارة الأوقاف والشؤون الإسلامية بين عامي 1991م و2004م قبل أن يتم تعيينه مديراً لمكتب الوزير من 2004م-2006م ومديراً عاماً لمركز قطر الثقافي الإسلامي / الفانار من 2006م-2011م.

بدأ السيد الغامدي مسيرته المهنية في مجال التنمية والعمل الإنساني في عام 2011 عندما التحق بقطر الخيرية كمدير تنفيذي للتنمية المحلية، بعد فترة وجيزة، تم تعيينه مديراً عاماً للتنمية الدولية، ثم تولى منصب رئيس قطاع الحوكمة، وهو القطاع الذي ساعد في تأسيسه تحسباً للمتطلبات الدولية بشأن حوكمة المنظمات الخيرية، يتمتع السيد الغامدي بخبرة واسعة في أنظمة الحوكمة لتمكين الإدارة الفعالة للجمعية وجعلها رائدة في المنطقة، كما شغل السيد الغامدي منصب مدير الشؤون الخارجية لجمعية قطر الخيرية، حيث شارك من خلاله في تعزيز دور المنظمة ضمن المنظومة الدولية للعمل الإنساني والتنموي.

محمد الغامدي هو عضو مجلس إدارة مركز الدوحة الدولي لحوار الأديان وهو أيضًا عضو نشط في المجتمع حيث شارك في تنظيم والمشاركة في سلسلة من الفعاليات والمؤتمرات والمبادرات الوطنية / الدولية في المجالات المتعلقة بالعمل التنموي والإنساني والثقافي.

Mr. Muhammad Al-Ghamdi
Assistant CEO for Governance Sector

Mr. Muhammad Ali Al-Ghamdi currently holds the positions of Assistant CEO for Governance Sector and Executive Director of the Planning and Strategy Office at Qatar Charity.

Mr. Muhammad Ali Al-Ghamdi obtained a bachelor's degree in social work from Qatar University in 2000. Between 1991 and 2004, he held several positions in the Ministry of Endowments and Islamic Affairs, after which he was appointed Director of the Minister's Office from 2004 to 2006 and General Director of Qatar Islamic Cultural Center/Fanar from 2006 to 2011.

Mr. Al-Ghamdi began his career in development and humanitarian work in 2011 when he joined Qatar Charity as Executive Director of Local Development. Shortly after, he was appointed Director-General of International Development. Then, he assumed the position of Head of Governance Sector, which he helped establish in anticipation of international requirements regarding charitable organizations' governance. Mr. Al-Ghamdi has extensive experience in governance systems to enable effective management of Qatar Charity to be a leader in the region. Mr. Al-Ghamdi also assumed the position of Director of External Affairs in Qatar Charity, where he participated in strengthening the Charity's role within the international system of humanitarian and development work.

Muhammad Al-Ghamdi is an active member of the Board of Directors of Doha International Center for Interfaith Dialogue and has been involved in organizing and participating in a series of national/international events, conferences and initiatives related to development, humanitarian and cultural work.